
Columbia meer dan voetbal staat groot geschreven bij aankomst op ons complex en zo sta ik 

hier vanavond ook. Ik sta hier namens de breedtesport, voor het maatschappelijk en sociaal 

belang van de Apeldoornse bevolking.   

Ik ga goed op uitdagingen, dus ik ga in 5 minuten proberen plusminus 15 jaar in gesprek met 

de gemeente, 19 bijeenkomsten in de afgelopen 3 jaar samen te vatten en e.e.a. te 

verduidelijken.  

Fijn dat jullie na het reces vorige week zijn getraind in het beter voeren van het debat zodat 

je elkaar beter kunt begrijpen en het geen monoloog van 14 partijen meer gaat worden.  

Bij Columbia spelen wij ook graag wedstrijden met respect voor de tegenstander. Echter het 

spelen zonder een voetbal en zonder duidelijke afspraken of spelregels maakt dit 

onmogelijk.   

Graag wil ik het vergelijk maken met de wedstrijdbal en de stukken die als onderlegger 

gebruikt worden om vanavond het debat te voeren.  Toen ik het wedstrijdverslag /  lees 

onderlegger PMA las kon ik mijn teleurstelling en frustratie maar moeilijk in bedwang 

houden.  Wie zet nou wie buitenspel , als ik het op de Johan Derksen of Angela de Jong 

manier lees staat er dat Columbia er zelf beter van wil worden, niet wil delen en de regie wil 

houden.  

Het bredere perspectief staat gelukkig voor een gedeelte beschreven in de 2 verslagen. Ik 

vermoed dat u zich afvraagt waar de verslaglegging van voor het inmiddels befaamde 

interpolatie debat is… wij ook.. 

In deze verslagen had moeten staan dat er bij de overgang van projectleider complete 

voortgang is verdwenen, daar had moeten staan dat de benodigde grond voor een gedeelte 

door de gemeente beschikbaar werd gesteld en tevens dat het nu alleen nog maar over 

grond van Columbia gaat. Tevens zou er een mooie passage staan over het open staan van 

een open complex. De allermooiste paragraaf zou zijn geweest als het gaat over een 

masterplan, wij denken dat er op 6 plaatsen in Apeldoorn sport, maatschappelijk en sociaal 

gecombineerd kan worden… en  nu goed vasthouden daar is er behoefte aan nog een extra 

sporthal.   

Terug naar het nu recent is het Müllier rapport m.b.t sportaccommodaties afgerond. Best 

raar dat dan afgelopen mei de o.a. sportverenigingen zijn uitgenodigd door de Hospetality 

groep voor een onderzoek naar…. Sportaccomodaties de vraag die dan opkomt op welke 

basis maken we nu eigenlijk keuzes… is er bijvoorbeeld gekeken naar de groeiambities van 

Apeldoorn en de sportfaciliteiten die daar bij passen.  Bij Columbia hebben we een plan 

gemaakt voor nu en in de toekomst. Dit helpt als houvast voor de vereniging en als monitor 

middel om de voortang te bewaken.   

Door hierin zelf de regie te nemen , wat niet betekent dat je alles voor jezelf houdt heeft 

Columbia in het recente verleden  Politieacademie voort kunnen helpen en is er recent 

binnen 6 weken met KOOS kinderopvang een samenwerking gestart. De groep heet dan 

waarschijnlijk niet voor niets Hupsakee. In een mooie droom gun je de gemeente ook zo’n 

afdeling Hupsakee!  Tevens is Columbia al langere tijd betrokken bij Life goals, ik hoop niet 



dat dit project verdere uitleg vraagt en heeft bewezen hoe je samen, ieder in zijn kracht 

prachtige stappen kunt maken.  

U als raad heeft verzocht om de mogelijkheden met Columbia verder te verkennen.  

Verkennen gaat volgens ons verder dan alleen geld voor stenen. Graag gaan wij nog steeds 

het gesprek aan met een ieder die behoefte heeft aan ruimte en verbinding. Op deze manier 

kun je een bezuiniging omzetten in een investering die uiteindelijk door efficiëntie te 

verhogen je minder geld van de gemeenschap gebruikt en omgekeerd bezuinigd.   

Namens de breedtesport, sociaal en maatschappelijk Apeldoorn hoop ik dat deze toevoeging 

van de afgelopen kleine 5 minuten bijdraagt aan wat extra tijd, in onze termen blessuretijd. 

Tijd die je krijgt als er in de wedstrijd onnodig tijd is verloren. Het is nog veel te vroeg om de 

wedstrijd nu al af te blazen.  

Namens deze groep daag ik u uit om nu echt een brug te bouwen waar heel veel mensen 

gebruik van kunnen maken.   

Bedankt voor uw aandacht.     


